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الهامی: انتقادات 
را به تخریب تبدیل 

نکنید
ســاکت الهامــی، ســرمربی جدیــد 
مــس رفســنجان دربــاره شــرایط 
تیمــش می گوید: »قبل از هر چیز 
باید از آقای ربیعی و کادرش تشکر 
ویــژه داشــته باشــم و امیــدوارم 
مــا هــم بتوانیــم رونــد خوبشــان 
را ادامــه دهیــم و ســال خــوب و 
موفقــی داشــته باشــیم. روزهــای 
سختی در انتظارمان است، ولی با 
همدلی می توانیم یک کار شیرین 
و بــه یادماندنی انجــام دهیم. این 
تیــم برای شــهر رفســنجان اســت 
و حمایــت شــما و مــردم باعــث 
موفقیــت تیــم اســت و امیــدوارم 
نماینــده خوبی برای شــما باشــم. 
دســت دوســتی را بــه ســوی تان 
دراز می کنم و اگر انتقادی هســت 
بــا کمــال میــل می پذیــرم، ولــی 
ایــن انتقــاد بــه تخریــب تبدیــل 
نشــود؛ چــون بحــث مــن نیســت 
و مهــم فوتبــال رفســنجان اســت. 
امیــدوارم بتوانیــم یقــه تیم هایــی 
را بگیریــم کــه تــا امــروز برای مــان 
ســخت بــوده، چــرا کــه مــس بــه 
جایگاهی رســیده کــه فوتبال باید 
بــه این تیــم احترام بگــذارد.« او با 
اشاره به فعالیت تیمش در فصل 
نقل و انتقالات  این طور می گوید: 
»بــه دنبــال گرفتــن بازیکــن در 
پست های مورد نیازمان هستیم. 
تمام فلســفه و وجودم این اســت 
کــه از تیم هــای پایــه هــم چنــد 
نفری اضافه شــوند. امــروز دو نفر 
هستند و بیشتر هم خواهند شد. 
دو نفــر از بچه هــای رفســنجان بــه 
ایــن کادر اضافــه می شــوند تا یک 
کادر کاملی را داشــته باشیم.« اما 
آیا او قول کســب ســهمیه آسیایی 
را بــه هــواداران مــس رفســنجان 
ینکــه تیــم  می دهــد: »بحــث ا
سهمیه آسیایی بگیرد، قول دادن 
آن باعــث پایین آمدن شــخصیت 
مربی می شــود، چون فوتبال قابل 
پیش بینــی نیســت. امــا فوتبالــی 
بــازی می کنیــم کــه تیم مــان از 
روز قبلــش بهتــر باشــد و اتفاقــات 
خوبــی را بــا هــم رقــم بزنیــم. مس 
رفســنجان جایگاهــی پیــدا کــرده 
کــه خیلی هــا آرزویشــان اســت در 
آن مربیگــری کننــد یــا بــه عنــوان 
بازیکــن حضــور داشــته باشــند.«

 

حسینی رسماً به 
تراکتور پیوست

تمرینــات تراکتــور پــس از خریــد 
چهــار بازیکــن آغــاز شــده امــا 
همچنــان ایــن تیــم جاه طلبانــه 
در بــازار نقــل و انتقالاتــی فعــال 
اســت و بــه دنبــال جــذب دیگــر 
بازیکنان می رود. مهدی حسینی، 
هافبک مس رفسنجان، بازیکنی 
اســت کــه مذاکــرات خــود را بــا 
تراکتــور انجــام داده و بــا ایــن تیــم 
بــه توافــق رســیده تــا خریــد ایــن 
تیــم در پنجــره تابســتانی باشــد. 
ه  در روزهــای گذشــته باشــگا
تراکتــور توافــق شــخصی بــا ایــن 
بازیکــن را انجــام داد و امــروز بــا 
واریــز رقــم رضایت نامه، حســینی 
تراکتوری شــد. حسینی چهارمین 
خریــد تراکتــور در نقــل و انتقالات 
تابستانی اســت که در خط میانی 
ایــن تیــم بــه میــدان مــی رود. این 
بازیکن در فصول گذشته پیراهن 
مــس رفســنجان را بــر تن داشــت 
و در نقــش بازی ســاز عملکــرد 
درخشــانی را از خــود نشــان داد.

 

توقع از استقلال خوزستان نباید زیاد باشد

پورموسوی: از باشگاه خواستم تا آخر با من بماند
ما در لیگی ۵ تیمی حضور داریم

قائم اسلامی خواه

شاید برود

هافبــک مــس رفســنجان بــا پیــکان به توافــق نرســید. قائم اســامی خواه، 
هافبــک فصــل گذشــته مــس رفســنجان مذاکرات مثبتــی با پیــکان تهران 
داشــت و تصور می شــد این هافبک بازیســاز شــاگرد رسول خطیبی بشود. 
بــا ایــن حــال شــرایط طــوری پیش رفت که اســامی خواه از بســتن قــرارداد 
بــا پیــکان منصرف شــد تا نخســتین خرید تابســتانی خودروســازان بازیکن 

دیگری باشــد.

محمد قریشی

خرید جدید ذوب آهن

تیم فوتبال ذوب آهن که محمد ربیعی را به عنوان نفر اول کادر فنی خود در فصل 
آینده روی نیمکت خواهد داشت، پس از روشن شدن تکلیف سرمربی، به دنبال 
پیش بردن برنامه های نقل و انتقالاتی خود است. در همین راستا، محمد قریشی، 
مدافع باتجربه گاندوها با حضور در دفتر باشگاه قرارداد خود را تمدید کرد. مدافع 
28 ساله گاندوها حالا با این تمدید دو ساله قرارداد، پس از مجتبی حسینی و مهدی 

تارتار، با محمد ربیعی به عنوان سومین سرمربی در ذوب آهن کار خواهد کرد.

عارف آقاسی

تراکتوری شد

باشــگاه تراکتور ســرانجام با عارف آقاســی به توافق رســید و موفق شــد نظر 
او را بــرای حضــور در تراکتــور جلب کند تا در فاصله یک روز مانده به حضور 
در اردوی اســتانبول، ایــن بازیکــن نیز پیراهن سرخپوشــان تبریزی را بر تن 
کند. آقاســی که ســابقه عضویت در اســتقال و فولاد را هم دارد، شــایعات 
حضــور در ایــن دو تیــم را پیرامون خود می دید امــا در نهایت تراکتور را برای 

ادامــه فوتبال خــود انتخاب کرد.

دســت و پــا گیر شــد کــه همین مســأله 
باعــث شــد زمــان زیــادی را از دســت 
بدهیــم اما امــروز اعزام داریــم و بزودی 
بــا بازیکنانی که قــرارداد ندارند، تمدید 
می کنیــم. کمتــر از یک مــاه وقت داریم 
کــه یارگیری کنیم، آماده ســازی داشــته 
باشــیم و تفکــرات را بــه تیــم القــا کنیم. 
مــا در ســالی کــه گذشــت بــا یک ســری 
مشــکلات مواجــه بودیــم که امیــدوارم 
تکرار نشــود. مثلاً دیگر تیم های استان 
با ما همکاری نداشــتند و حتی زمین به 
مــا اجــاره ندادنــد. گفتنــد برمی گردیم، 
می دهیــم. بعد هم گفتند زمین تمرین 
نداریــم. شــرایط آب و هوایــی در اهــواز 
هــم تــا آبــان خــوب نیســت. در کل یک 
ســری مشــکلات وجــود دارد. اینهــا را 
گفتــم کــه اگــر یک بــازی خدایــی نکرده 
نتیجه دلخواه رقم نخورد، گلایه نکنند. 
ما الان با کوه بزرگی از مشکلات مواجه 

هســتیم کــه بایــد از آن عبــور کنیــم.
 فصل گذشته هم ظاهراً یک سری 

مشکات داشتید.
پارســال بــه لحــاظ آماده ســازی بهترین 
شــکل ممکن را داشــتیم. زمین تمرین 
نداشــتیم  زمینــی  حتــی  و  نداشــتیم 
کــه زیــر نــور تمریــن کنیــم. بــه همیــن 
رفتیــم  و  نبــود  خــوب  شــروع  دلیــل 
ســیزدهم جــدول. وقتــی تیــم خــوب 
نتیجــه نمی گیــرد و بــه اینجــای جــدول 
می رســد، حواشــی و بحــران هم شــروع 
می شــود. مــا وارد بحــران شــدیم. ایــن 
در حالــی بــود که تیم بــرای صعود جمع 
شــده بــود. وقتــی در رده ســیزدهم قرار 
گرفتیــم همــه تیــم بــه هــم ریخــت. در 
آن زمــان دکتــر علی محمــدی رئیــس 
بــا تیــم داشــت و  شــرکت جلســه ای 
گفــت »به همه مجموعــه اعتقاد دارم و 
معتقدم ثبات بهترین کار است. بمانید 
و کار کنیــد.« ایــن صحبت هــا باعــث 
دلگرمی مــان شــد. ایــن در حالی بود که 
هیأت مدیره می خواست من را بردارد. 
بــه هــر حــال بــا همــه ســختی ها، کار را 
بــه پایــان بردیــم و صعــود کردیــم. حــالا 
هم شــرایط ســخت اســت. ما خواســته 
داشــتیم که عملی نشــد. ۲ تا لیست به 
باشگاه دادم که نتوانستیم یار بگیریم. 
بودجــه پایین اســت، حتی بــرای ماندن 
در لیــگ برتــر. شــاید بگوینــد چــرا پــول 
نیســت، ماندی؟ باید بگویــم مربیگری 
شــغل مــن اســت و چالــش را دوســت 
دارم امــا تــلاش می کنیم به ســلامت از 

آن عبــور کنیــم.
 اما ظاهراً بودجه فصل گذشته 

استقال خوزستان خوب بود!
رقــم  و  عــدد  بخواهــم  اگــر 
بیــن  در  بگویــم  بایــد  بگویــم 
نفــر   ۷  ،۶ بیــن  ســرمربی،   ۱۸
بــودم، آن هــم بــا ۳۰ ســال 
ســرمربیگری.  ســابقه 
تیم هــای دیگــر واقعــاً ۲ 
برابــر مــا هزینــه کردنــد. 
مــا ۴ بازیکــن یــک میلیــارد 
تومانــی  میلیــون  دویســت  و 
داشــتیم، یــک بازیکــن ۹۰۰ میلیونــی 
و بقیــه هــم زیــر ۸۰۰ میلیــون بودنــد. 
حــالا شــما جمــع بزنیــد ببینیــد چقــدر 

می شــود. بــا ایــن حســاب، مشــخص 
می شــود مــا بــه لحــاظ بودجه، یــک تیم 
معمولــی بودیــم. مــا حتــی بــرای بعضی 
در  صرفه جویــی  بــرای  ســفرهای مان 
مثــلاً  می رفتیــم.  مســیر   ۲ هزینــه، 
بــرای رفتــن بــه ســیرجان بــا هواپیمــا به 
شــیراز می رفتیــم و از آنجــا بــا اتوبــوس 
راهــی می شــدیم. چــون پول نداشــتیم. 
توان مــان همین قــدر بــود. البتــه بــا این 
شــرایط، صعــود کردن دلچســب تر بود.

 هنوز یارگیری را شروع نکردید؟
امــا  اســت  مهــم  پــول  یارگیــری،  در 
مدیریــت، نحــوه مذاکــره و تجربــه در 
یارگیــری، بیشــتر کمــک می کنــد. همــه 
فصــل گذشــته بــه اســتقلال خوزســتان 
می گفتنــد تیــم کهکشــانی چــون مثــلاً 
بازیکنــی کــه تیــم دیگــر بــه او ۲ میلیارد 
مــی داد، فکــر می کردند بــا ۳ میلیارد به 
اســتقلال خوزســتان آمــد. در صورتــی 
کــه قــرارداد او یــک میلیــارد و دویســت 
میلیــون بــود. این بازیکنان با خودشــان 
ســبک و ســنگین می کردنــد کــه ببیننــد 
کجــا برایشــان بهتــر اســت. تیمــی کــه 
یکی، ۲ ســال اســت کار می کند یا تیمی 
با سابقه حضور در لیگ قهرمانان آسیا. 
تیمــی کــه بــرای صعود تــلاش می کند یا 
تیمــی کــه فقط برای ماندن در لیگ یک 
برنامــه دارد. مربــی بــا ۳۰ ســال ســابقه 
ســرمربیگری یــا مربــی کــه تــازه مــدرک 
مربیگــری گرفتــه. در لیگ یــک اولویت 
مــا بودیــم اما الان مــا اولویت نیســتیم.

 برای همین است که هنوز یار 
نگرفتید؟

بلــه، ما تــا الان یار نگرفتیــم و حتی برای 
تمدیــد هم کاری نکردیم. البته از امروز 
شــروع می کنیــم. مــن لیســت ۳ و ۴ را 
بــه باشــگاه دادم چــون لیســت یــک و ۲ 
نمی آمدنــد. جالــب اســت که لیســت ۳ 
و ۴ هــم حتــی بــرای مذاکــره نیامدنــد و 
جالب تــر اینکــه ایجنت ها هــم نیامدند 
صحبــت کنیــم. بــه هــر حال تــلاش این 
اســت کــه تــا ۲، ۳ روز آینــده وارد نقــل و 

انتقالات شــویم.
 با توجه به اینکه تیم با این شرایط 

صعود کرد، احتمالاً یک سری 
توقعات هم به وجود آمد. در لیگ 
برتر هدف تان ماندن در لیگ برتر 

است.
گفتــم.  باشــگاه  بــه  را  واقعیــت  مــن 
باشــگاه  مدیرعامــل  بابــادی  آقــای  بــا 
جلســه داشــتیم کــه ایشــان مشــکلات 
و ســختی ها را گفــت. مــن هــم در قبــال 
ایــن مســأله یک چیــز خواســتم و اینکه 
تــا روز آخــر بــا مــن باشــند و همــه چیــز 
را بــه مــردم بــه صــورت شــفاف بگویند. 
گفتنــد ســید بــا ما بیــا، من هــم گفتم آیا 
شــما بــا من تــا آخــر می آیید؟ تــا روز آخر 
تیم را در لیگ برتر نگه می داریم. شاید 
ایــن کار بــه هفتــه آخر کشــید. پس باید 
در همــه بحران ها کنار هم باشــیم. قرار 
شــد اعــلام کنند تــا الان هم نتوانســتیم 
یــار بگیریــم. بــا توجــه بــه بودجــه مــا، 
شــاید هفتــه آخــر در لیگ برتــر ماندیم، 
شــاید هم آســیایی شــویم. تمام تلاشم 
را می کنــم بهتریــن جایــگاه را بــه دســت 
بیــاورم. مســئولیت تیــم بــا من اســت و 

همــه تلاشــم را می کنــم بهتریــن اتفــاق 
رقــم بخــورد.

 یک سری اختاف نظر با مدیریت 
باشگاه داشتید که نگرانی هایی را 
به وجود آورد. این مسأله در ادامه 

مشکل ساز نمی شود؟
اصــلاً اختــلاف مــا ســر بودجــه تیــم بود. 
عــدد و رقــم کــه می گفتنــد فــرق می کند 
بــا تــوان. مــن هــم گفتــم بایــد شــفاف 
باشــیم و صادقانــه بــه مــردم بگوییم که 
توان مــان ایــن اســت. انتظــار نداشــته 
باشــند دنبــال ســهمیه آســیا باشــیم. 
اگــر ۲ باخــت دادیــم، تهدیــد نکننــد و 
بــه دنبــال تغییــر نباشــند. شــرط ها را 
گذاشــتند و مــن هــم خواســته هایم را 
گفتــم. در صحبــت اول فصــل، نقــل و 
نبــات پخــش نمی کننــد. مــا روی اصــل، 
همــه خوزســتانی  نداشــتیم.  مشــکل 
راســتای  در  می خواهیــم  و  هســتیم 
موفقیــت تیــم قــدم برداریم. فشــارها را 
آوردیــم و همــه چیز را گفتیم. شــرایط را 
توضیــح دادیم که توقع را پایین بیاوریم 
و اطلاع رسانی کنیم. الان شرایط خیلی 
ســخت است. بازیکنی که ۲ سال پیش 
در لیــگ یــک هــم نمی خواســتند، حــالا 
می گویــد ۹ میلیــارد تومــان می خواهــد. 
مگــر در ایــن ۲ ســال چقــدر پیشــرفت 
کــرد کــه قیمتــش اینقــدر بالا رفتــه؟ در 
کل بایــد بگویــم الان ۴، ۵ تیــم هســتیم 
کــه بــه لحــاظ مالــی، بازیکــن و شــرایط، 
وضعیتــی نســبتاً مشــابه داریــم. مــا ۵ 
تیــم، لیگ مــان جداســت. از ایــن ۵ تیم 
کــه نمی خواهم اســم آنهــا را ببرم، ۲ تیم 
می افتــد و ۳ تیــم می مانــد. مــا دنبــال 

بهتریــن نتیجــه هســتیم.

سمیرا شیرمردی
روزنامه نگار

ما تا الان یار نگرفتیم 
و حتی برای تمدید 
هم کاری نکردیم. 

البته از امروز شروع 
می کنیم. من لیست 

۳ و ۴ را به باشگاه 
دادم چون لیست 

یک و ۲ نمی آمدند. 
جالب است که 

لیست ۳ و ۴ هم 
حتی برای مذاکره 
نیامدند و جالب تر 

اینکه ایجنت ها هم 
نیامدند صحبت 

کنیم. به هر حال 
تلاش این است که 

تا ۲، ۳ روز آینده 
وارد نقل و انتقالات 

شویم

   دوشنبه   1۲ تیر 1۴0۲  سال بیست و هفتم  شماره 7۳۴1

اســتقلال خوزســتان که ســابقه قهرمانی در لیگ برتر ایران و حضور در لیگ قهرمانان آســیا را دارد،  بعد از چند فصل حضور در لیگ یک،  بالاخره به لیگ برتر برگشــت. آبی های اهوازی این فصل بودجه چندانی ندارند که 
همین مســأله نگرانی هایی را به وجود آورد. ســیروس پورموســوی ســرمربی اســتقلال خوزســتان که معتقد اســت تیمش در لیگی ۵ تیمی حضور دارد که ۲ تیم از آن می افتد و ۳ تیم می ماند، از مردم خوزســتان می خواهد 

توقع شــان را از آبی های اهوازی پایین بیاورند تا بتوانند با آرامش بیشــتری کار کنند. پورموســوی در مورد شــرایطی که الان دارند،  اهداف و برنامه هایشــان توضیح می دهد.

اردوی استقلال 
خوزستان در تهران
استقلال خوزستان که 

بعد از چند فصل غیبت، 
بالاخره به لیگ برتر 

برگشت، از امروز کار خود 
را شروع می کند. آبی های 
اهوازی امروز راهی تهران 

می شوند تا در پایتخت 
اردویی ۲ هفته ای برپا 

کنند. شاگردان سیروس 
پورموسوی در این مدت، 

تمرینات خود را در زمین 
بانک ملی انجام خواهند 
داد تا آماده فصل بیست 

و سوم رقابت های لیگ 
برتر شوند.

ZOOM

 اوضاع استقال خوزستان خوب 
پیش می رود؟ الان شرایط بودجه، 

یارگیری، اردو، برنامه ریزی و... 
چطور است؟

در مــورد بودجــه بایــد بگویــم اســتقلال 
خوزســتان در این ســال ها حسن بزرگی 
کــه داشــت خوش حســاب بــود. شــاید 
شــرایط  قــرارداد  و  قیمــت  لحــاظ  بــه 

خــوب نبــود امــا جــزو معــدود تیم هــای 
خوش حســاب فوتبــال ایــران هســتیم 
کــه هــر چــه تعهــد کــرده بموقــع آن را 
پرداخــت کــرد. در ایــن ســال ها، همــه 
پول شــان را بموقــع گرفتنــد بــه جــز من 
کــه ســرمربی بــودم. بعــد از ۳ ســال هم 
به من گفتند ۵۰ درصد طلبت را ببخش 
و بقیــه اش را بگیــر. بــه هــر حــال، فکــر 
می کنــم ایــن فصــل هــم بــا برنامه ریزی 
عالــی  صعــودی  برویــم.  جلــو  خــوب 
داشــتیم کــه نتیجــه همدلــی و حمایــت 
خــوب بــود. فقــط یــک مقــدار قوانیــن 


